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《The Three Musketeers》

内容概要

《三个火枪手》是大仲马的代表作之一。主人公达尔大尼央是一个外省的贵族子弟，来到巴黎后加入
了国王路易十三的火枪队，并与另外三个火枪手结成了莫逆之交。王后安娜送了一串钻石坠子给白金
汉，而与王国为敌的首相黎塞留却派人去英国偷得坠子上的两颗钻石，想使王后在舞会上出丑。达尔
大尼央告奋勇与三位朋友一起去英国，几经周折终于取回坠子，保住了王后的名节。本书为《三个火
枪手》英文漫画版。
All for One, One for All! The classic tale of swordplay, mystery, and unbreakable friendship! Dumas's tale of
swashbuckling and heroism follows the fortunes of d'Artagnan, a headstrong country boy who travels to Paris to
join the Musketeers - the bodyguard of King Louis XIII. Here he falls in with Athos, Porthos and Aramis, and the
four friends soon find themselves caught up in court politics and intrigue. Together they must outwit Cardinal
Richelieu and his plot to gain influence over the King, and thwart the beautiful spy Milady's scheme to disgrace the
Queen. In The Three Musketeers, Dumas breathed fresh life into the genre of historical romance, creating a vividly
realized cast of characters and a stirring dramatic narrative. Beautifully illustrated, this classic tale will capture
children's interest and spark their imagination inspiring a lifelong love of literature and reading. Classics Illustrated
is an iconic comic series featuring adaptations of literary classics.
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《The Three Musketeers》

作者简介

亚历山大·仲马，1802年，大仲马(即亚历山大·仲马)出生于法国巴黎附近。他的祖母是一名海地黑
奴，父亲是一位法国陆军将军。父亲去世时，大仲马年仅四岁。幼年的大仲马生活贫困，几乎没受过
什么教育。二十岁时他移居巴黎，不久后其戏剧、小说的创作便大获成功。《三个火枪手》(1844)和
《基督山伯爵》(1845)是大仲马最具盛名的两部小说，“书虫”系列均有收录。大仲马于1870年去世
。他的儿子，也就是小仲马，同样也是一名成功的小说家。
Alexandre Dumas, (24 July 1802 – 5 December 1870), also known as Alexandre Dumas, père, was a French
writer. His works have been translated into nearly 100 languages, and he is one of the most widely read French
authors.
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精彩短评

1、画风很有小人书的感觉，比之前看的电影版感觉更有意思。All for One, One for All
2、试读内文，请戳：http://t.cn/RA0sH8N
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《The Three Musketeers》

章节试读

1、《The Three Musketeers 三个火枪手》的笔记-第2页
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